
S SPÅNGA-TENSTA STADSDELSFÖRVALTNING 
AVDELNINGEN FÖR KANSLI  OCH MEDBORGARKONTOR 
 

PROTOKOLL
SID 1 (2)

2006-12-15

 

Box 4066, 163 04 SPÅNGA. Telefon 508 03 000 
stadsdelsnamnden@spanga-tensta.stockholm.se 
 www.stockholm.se 

BRÅ Spånga-Tensta 

BRÅ PROTOKOLL 

2006-12-15, Nämndrummet, Tenstagången 55, nb. 
 

Närvarande:  
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Jonas Ljungstedt, SDN.  
Jack Kindberg, Ante Hemphälä, 
Cathrine Önnestam, Gabriel 
Marawgeh och Linda Wikman, SDF.  
xxxxxxxxx, Näpo Södra Järva. 
xxxxxxxxxxxxxxxxx, FB. 
xxxxxxxxxxxxx, SvB.  

 
 
 
 

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
xxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxxxxx, 
Fabege.  
xxxxx xxxxx, Åklagarmyndigheten.  
xxxx xxxxxxx, Centrumkompaniet. 
xxxxx xxxxxxx, Sisab.  
xxxxxxxx, SvB. 
xxxxx xxxxxxxx, FB.  
xxxxx xxxxxxxx, Spånga 
Företagarförening.  
xxxxxxx xxxxxxx och xxxx xxxxxx, 
Connex. 

 
Nästa möte är förflyttat och inbokat till den 15/2 2007 kl. 9.00-11.00 på 
Tenstagången 55, Nämndrummet, nb.  
 
1. Dagens mötesordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet och vi 

genomförde en kortare presentation av de närvarande. 
2. Dagordningen fastställdes och kompletterades med en punkt efter punkt 4.  
3. Val av sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund och 

andre justerare, Lxxxxxx Sxxxxx 
4. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. Angående förra 

mötets diskussion kring informationskampanj till elever har denna avvaktas 
p.g.a. oklarheter kring Stödcentrum för unga brottsoffer. Så fort vi vet hur det 
blir kommer information att spridas. 

a) En muntlig presentation av Elevhälsoenkäten genomfördes av 
Cathrine Önnestam. Enkäten genomförs årligen i år 4 och 8. Varje 
skola får ”sitt” resultat. Bl. a kunde man se att många av eleverna 
trivs i skolan och med sin fritid.  Konkret kan man arbeta med 
vissa av frågorna på skolan, däribland uppmuntran. Sådana frågor 
diskuteras på rektorsmöten.  

5. Eggeby Gård konferensen som vi hade i våras resulterade i en mindre 
kartläggning av det lokala förebyggande arbetet. Utifrån denna kartläggning 
diskuterades vad som är mest angeläget att arbeta med på lång sikt inför 
2007. Ett par punkter stack ut; 

a) Bostadsbolagens samarbete med andra aktörer i det förebyggande 
arbetet så att man minskar brottsbenägenheten och minskar 
tillgången på lämpliga objekt. 
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b) Utveckla arbetet mellan polis och volontärer för att öka tillgången 

på kapabla väktare, minska brottsbenägenheten och minska 
tillgången på lämpliga objekt.  

En tanke som kom upp var att vi bör lista allt arbete som redan görs 
under dessa rubriker och se vad som funkar och göra mer av detta. 

6. Inköpsstudier har genomförts två gånger under hösten. Resultaten var inte så 
bra. Ett antal ärenden kommer att skrivas till nämnden som får ta ställning till 
om och hur man ska gå vidare. 

7. Kartläggning av våldsbrott i Tensta har gjorts av arbetsgruppen som finns 
under Ung och Trygg på Järva. En redovisning av detta genomfördes. Förslag 
på insatser efter detta var att boka in ett studiebesök för att studera 
trygghetsskapande ljussättning, beskärning av träd samt att fokusera kring 
”hot-spoten” (Tenstagången mellan T-baneuppgångarna) med bemanning ca 
16.00 till kl. 23.00. Vi kommer att få återkomma till denna punkt. 

8. Mopedinventering är föreslaget från SvB att genomföras till våren. Underlag 
delades ut till de närvarande som tyckte att detta var en god idé. 

9. Allmän information: 
a) Trygghetsvandringarna är genomförda och uppföljda vilket 

uppvisade ett gott resultat bland de 244 ”felpunkter” som 
noterades. Efter kompletteringar är resultatet drygt 80% 
”genomförda”, ”på gång” eller det finns förklaringar på varför det 
inte kommer/kan genomföras. 

b) Nätverk Väst har haft ett höstseminarium. Dokumentation från 
detta delades ut. Ämnet denna gång var klotter och detta är även 
något som kommer att ligga i fokus under den kommande 
mandatperioden. 

c) Anti-langnings-kampanjer har genomförts i samband med både 
Allhelgona och Lucia. Deltagandet är frivilligt och det varierar 
därför mycket. Inför kommande kampanjer kommer inbjudan även 
att skickas till LoBRÅ. 

10. Övrigt:  
a) Inbrott åter igen i många lägenheter. Det tycks råda en 

missuppfattning bland många boende om att man inte får förvara 
smycken i bankfack. Bankerna ska kontaktas för att informera 
kunder om att så inte är fallet. 

11. Nästa möte är inbokat till den 15/2 2007 kl. 9.00-11.00 på Tenstagången 
55, Nämndrummet, nb. Schema för vårens möten kommer att presenteras 
i samband med nästa års första möte. 

 
  
 
Linda Wikman Ann-Katrin Åslund  Lxxxxxxxxxxx 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 


